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JAARVERSLAG 1968 - 1969 
 
ALGEMEEN OVERZICHT 
Een seizoen dat drie kampioenschappen oplevert mag door een voetbalvereniging gerust een goed seizoen genoemd 
worden. Maar als tegenover die drie kampioenschappen een verlies staat van drie (van de vijf) bestuursleden, dan gaat er 
toch wel wat van de glans van dat goede verloren. Of ziet de schrijver van dit Jaaroverzicht het te somber? Is hij bij het 
opmaken van de balans van het verenigingsjaar 1968-69 teveel beïnvloed door de gebeurtenissen aan het slot van dat  
verenigingsjaar? Verliest hij uit het oog dat het juist deze scheidende bestuursleden zijn, die Lenig en Snel zoveel goeds 
gegeven hebben? Natuurlijk niet! Hij is er zich maar al te goed van bewust dat Lenig en Snel mannen als Houkes, Hoefnagel 
en v.d. Steen heel veel dank verschuldigd is. Daarom ook valt het afscheid zo moeilijk. 
Dat dit afscheid ook in andere zin moeilijk is, heeft de jaarvergadering van 4 juli 1969 overduidelijk aangetoond. In feite zijn 
ze onvervangbaar. Niettemin zal er toch aanvulling in het bestuur moeten komen, hetgeen kennelijk door een flink deel van de 
algemene vergadering over het hoofd is gezien. Bij wijzigingen in het bestuur is de weg van de geleidelijkheid steeds te 
prefereren. Vernieuwing en verjonging is prachtig: ondergetekende weet bijvoorbeeld dat voorzitter Houkes daar een groot 
voorstander van is. Maar van een zo drastische vernieuwing, als thans noodzakelijk is, kon ook hij geen voorstander zijn. 
Vooral niet voor een vereniging als Lenig en Snel, waar het topkader kennelijk zo schaars is en de leden zo ontzettend kritisch 
zijn. 
Tot de goede sportieve prestaties van het afgelopen jaar mogen ook gerekend worden de verrichtingen van ons eerste elftal. 
De opdracht was de pas veroverde positie in de Derde Klasse KNVB te konsolideren. De spelers (en trainer) zijn daarin 
uitstekend geslaagd. Het zesde seniorenelftal werd kampioen en promoveerde naar de Tweede Klasse Afd.Den Haag. Bij de 
junioren noteerden we in de A-klasse twee kampioenen: het tweede en derde. De seniorenafdeling mag zich gelukkig prijzen 
dat het merendeel van de spelers van deze kampioensteams het komende seizoen de gelederen komen versterken. Alle  
kampioenen willen we bij deze nogmaals komplimenteren.  
Op bestuurlijk en organisatorisch vlak zijn het afgelopen jaar eveneens goede resultaten bereikt. Tijdens een buitengewone 
algemene vergadering, gehouden op 25 november 1968, kwam het bestuur met twee belangrijke voorstellen, die beiden het 
akkoord van de vergadering kregen. Het eerste voorstel behelsde het per 1 januari 1969 in eigen beheer nemen van onze 
terreinen. Het tweede voorstel ons klubgebouw uit te breiden met een keuken, toiletten en garderobe. Met die uitbreiding van 
ons klubgebouw is op 23 juni 1969 onder leiding van bouwmeester Cor Peeters een begin gemaakt. Als alles meezit zal de 
uitbreiding tien jaar na de opening van ons klubgebouw (27 september 1959) gereed zijn. Dan zal tevens begonnen worden 
met een inwendige verfraaiing van de bestaande bebouwing. 
 
BESTUUR 
Tijdens de Algemene Vergadering van 11 september 1968 werd het bestuur als volgt samengesteld:  
H.Houkes (voorzitter), H.v.d.Steen (sekretaris), A.Hoefnagel (penningmeester), G. Halleen (kommissaris) en J.v.d.Kleij 
(kommissaris). 
Voor het eerst in zijn bestaan kende Lenig en Snel een bestuur dat uit slechts vijf leden bestond. Wekelijks (op 
maandagavond) vergaderde het bestuur in het klubgebouw, terwijl maandelijks extra vergaderingen werden gehouden om de 
algemene beleidslijnen uit te stippelen. 
Het tot vijf man reduceren van het bestuur bleek een gelukkige ingreep, mogelijk gemaakt door de recente wijziging van onze 
statuten en reglementen. Het bestuur heeft weinig moeite gehad om aan zijn gereduceerde samenstelling te wennen. In het 
algemeen kon meer efficiënt dan voorheen gewerkt worden. Door het wekelijks bijeenkomen van het voltallige bestuur konden 
beslissingen snel genomen worden en was ruggespraak met de diverse kommissies – waar nodig - een eenvoudige zaak. De 
kommissies op hun beurt konden het bestuur snel raadplegen. 
Bij de aanvang van zijn werkzaamheden zag het bestuur zich voor niet eenvoudige taak gesteld richtlijnen op te stellen voor 
de diverse kommissies. De richtlijnen voor de Elftalkommissie (EKO) en Juniorenkommissie (JUKO) zijn nog juist voor het 
einde van verenigingsjaar gereedgekomen. Daarnaast heeft het bestuur na de normale werkzaamheden veel tijd moeten 
geven aan de uitwerking van de plannen tot het in eigen beheer nemen van de terreinen de uitbreiding van het klubgebouw. 
Kon het eerste dankzij een gedegen voorbereiding en veelvuldig overleg met gemeentelijke instanties snel gerealiseerd 
worden, het tweede had heel wat meer voeten in aarde. Van vele instanties moest goedkeuring voor de bouw en/of akkoord 
voor aangevraagde subsidies verkregen worden. Gelukkig volgden de meeste benodigde goedkeuringen elkaar tegen het 
einde van het verenigingsjaar snel op, evenals de meeste akkoorden voor aangevraagde subsidies. 
Voornaam bij het nemen van de talrijke beslissingen was de eensgezindheid van alle bestuursleden. Daarom ook wordt het 
des te meer – zowel door de scheidende als de blijvende bestuursleden – betreurd dat dit bestuur niet in zijn geheel kon 
aanblijven. 
Enkele maanden voor het verstrijken van het verenigingsjaar moest voorzitter H. Houkes meedelen dat hij zich voor het 
komende verenigingsjaar niet meer beschikbaar kon stellen. Zorgelijke omstandigheden met betrekking tot zijn 
maatschappelijke positie maakten dit besluit onafwendbaar. Voorzitter Houkes is gedurende twintig verenigingsjaren 
bestuurslid geweest, waarvan 7 jaar als penningmeester, 9 jaar als sekretaris, 1 jaar als kommissaris en 3 jaar als voorzitter. 
Daarnaast heeft hij zitting gehad in vele kommissies. Zijn bestuurslidmaatschap is slechts onderbroken geweest gedurende de 
jaren 1963-64 en 1964-65. Op 10 december 1960 werd hij tijdens een buitengewone ledenvergadering benoemd tot erelid. 
Een hogere onderscheiding kent onze vereniging niet. Niettemin zou ondergetekende hem thans willen betitelen als 
"buitengewoon verdienstelijk erelid". 
Wegens privé-omstandigheden zag sekretaris H.A.v.d.Steen zich medio april genoodzaakt zijn werkzaamheden voor de 
vereniging te beperken. Zijn funktie werd sindsdien waargenomen door G.Halleen. Harry v.d.Steen is vier jaar bestuurslid 
geweest, waarvan drie jaar als afgevaardigde van de Eko. Van deze kommissie heeft hij gedurende zes jaar deel uitgemaakt. 
Het bestuur hoopt dat hij weer spoedig in staat zal zijn zijn diensten ter beschikking van de vereniging te stellen. 
Van penningmeester A.J.Hoefnagel  was bekend dat hij dit voorlopig zijn laatste bestuursjaar zou zijn. Zijn privé-
werkzaamheden hebben zich dusdanig uitgebreid, dat hij het niet meer verantwoord acht ook nog het veelomvattende 



bestuurswerk op zich te nemen. Hij is gedurende 11 jaar bastuurslid geweest, waarvan 7 jaar als penningmeester en 4 jaar als 
kommissaris. Gedurende 5 jaar heeft hij ook nog zitting gehad in de Kontakt-Kommissie. Voorzitter Houkes heeft namens de 
overige bestuursleden de hoop uitgesproken dat Aad Hoefnagel t.z.t. weer in staat zal zijn zich wederom beschikbaar te 
stellen. Tot zolang stoppen we hem in de ijskast." 
Het behoeft geen betoog dat de twee "overblijvende" bestuursleden allerminst gelukkig zijn met het terugtreden van drie in 
leeftijd en ervaring "oudere" bestuursleden. Gezien de privé-aard van de omstandigheden zal het duidelijk zijn dat het 
tweetal niet bij machte was en ook niet kon zijn deze drie waardevolle bestuursleden voor de vereniging te behouden. 
 
LEDENTAL 
Het ledental is het afgelopen verenigingsjaar met 38 toegenomen, zodat onze vereniging thans 508 leden telt. Het verloop 
was, zoals gebruikelijk - nogal hoog, maar het voordelige saldo was groot genoeg om ons ledental voor het eerst in de 
Lenshistorie boven de 500 te doen stijgen. Onze vereniging telt thans 162 senioren, 211 junioren, 55 pupillen, 33 welpen en 
47 niet-spelende leden. 
Het aantal senioren ontwikkelde zich gunstig. Er traden 31 nieuwe senioren toe, terwijl 38 bedankten of werden afgevoerd. 
Desondanks is het totaal aantal senioren 22 hoger geworden, hetgeen veroorzaakt werd door een flinke doorstroming van 
junioren. 
Bij de aanvang van het verenigingsjaar waren er 203 junioren, 28 nieuwe kwamen erbij en 33 bedankten of werden afgevoerd. 
Hier zorgde de doorstroming van pupillen voor een kleine toename van het totaal aantal junioren. 
Het aantal pupillen liep met 10 terug tot 55. Gedurende het verenigingsjaar meldden zich 31 nieuwe pupillen aan, terwijl er 12 
bedankten. De vrij sterke doorstroming naar de junioren zorgde voor de teruggang. 
Het aantal welpen steeg met 13 tot 33. Er kwamen 28 nieuwe aanmeldingen en 5 bedankjes. 
Het totale aantal nieuwe aanmeldingen was 128, waartegenover een aantal bedankjes stond van 98. Het hoge aantal 
“schrappingen" van de ledenlijst is mede veroorzaakt door een wat straffer afvloeiingsbeleid van het bestuur m.b.t. leden, die 
grote kontributie-achterstand hadden. Het is de bedoeling dat dit beleid het komende verenigingsjaar verder doorgevoerd zal 
worden. 
Het aantal donateurs nam in vergelijking met voorgaande jaren vrij sterk toe. Gestart werd met 135 donateurs; 14 donateurs 
bedankten en 36 nieuwe donateurs kwamen erbij, zodat er thans totaal 157 donateurs zijn. De toename werd vooral 
bevorderd door een bliksemaktie rond de jaarwisseling bij het in eigen beheer nemen van de terreinen. 
 
SENIOREN 
Voor een goede en soepele gang van zaken in onze seniorenafdeling is het noodzakelijk dat de vereniging de beschikking 
heeft over voldoende kader, dat in de Elftalkommissie de zaken regelt. Het afgelopen seizoen is het beslist niet zo soepel 
gegaan met de werkzaamheden in de Eko. Dat kon ook niet anders. Want liefst drie van de vier leden moesten door 
onvoorziene omstandigheden tussentijds hun funktie ter beschkking stellen. Later slaagde het bestuur er gelukkig in drie 
nieuwe kommissieleden aan te trekken, die uiteraard een periode nodig hadden om zich in te werken. Ondertussen moesten 
do normale werkzaamheden voortgang vinden. Het bestuur spreekt hier zijn bewondering uit voor de heer P.Huis, die 
gedurende een lange tijd vrijwel alleen het kommissiewerk en de daaraan verbonden administratieve rompslomp heeft 
opgeknapt. 
Het seizoen werd gestart met 10 elftallen. Voornamelijk door laksheid van een aantal spelers, een te groot aantal 
afschrijvingen en blessures moest het tiende elftal echter spoedig teruggetrokken worden. Een groot ongemak voor de Eko en 
de spelers van de lagere elftallen. Een aantal spelers heeft bislist te weinig kompetitiewedstrijden gespeeld. Om dit te 
kompenseren werd na afloop van de kompetitie een groot aantal avondwedstrijden georganiseerd. 
Daar voor het komende seizoen zeker op 11 en misschien op 12 seniorenelftallen (dat is hoe dan ook een rekord voor LenS) 
gerekend moet worden zal de Eko nog zeker met een vijfde man uitgebreid dienen te worden. 
 
JUNIOREN 
De werkzaamheden van de kommissie, die zich speciaal met onze jongere leden bezighoudt, breiden zich steeds meer uit. 
Het afgelopen seizoen was er voor het eerst een officieel wedstrijdprogramma voor welpen, waardoor meer leden onder de 
tien jaar aangenomen konden worden. Er is door de Juko het afgelopen verenigingsjaar bergen werk verzet. Wekelijks had 
men de zorg voor 25 elftallen! Naast het normale kompetitieprogramma werd deelgenomen aan vele toernooien, werden 
vriendschappelijke wedstrijden georganiseerd, werd deelgenomen aan de sportkampen van de NKS, in de Winterperiode een 
reserveprogramma opgesteld en uitgevoerd, trainingen verzorgd, etc. In de Lensrevue en tijdens vergaderingen wordt een 
andere kommissie wel eens een extra pluim gegeven voor de vele goede werken die zijn verricht, dat is ook zo, maar door de 
leden van de Juniorenkommissie worden zeker niet minder vrije uren (soms dagen) aan de vereniging gegeven. Ook deze 
kommissie zal voor het komende seizoen uitgebreid dienen te worden. Daar de huidige sekretaris, de heer G.Lorsheyd. niet 
meer in staat is het veelomvattende werk te verrichten, zal voor hem een vervanger gevonden moeten worden. 
Nieuw in het afgelopen jaar was het optreden van de "Juniorenraad". Door deze raad, samengesteld uit junioren. Werden 
leuke initiatieven ontplooid, zoals bijvoorbeeld de kranten-aktie. Met sukses werd door hen ook de jaarlijkse sportdag 
georganiseerd. 
 
TRAINING 
De training Van onze selektiegroepen word het afgelopen verenigingsjaar verzorgd door de heer H.Scherpenisse en verliep 
bevredigend. Bij de senioren was de opkomst van met name spelers van het tweede elftal matig. Slechts de helft van de 
spelers van dit elftal bezocht de training regelmatig. Voor de goede opkomst van de spelers van ons, eerste elftal niets dan lof. 
De spelers van ons derde elftal trainden o.l.v. de heer A.Bauman op woensdagavond. 
Bij de junioren werden selektiegroepen getraind door de heren Scherpenisse en Bauman, terwijl enkele leiders ook nog 
trainingsgroepen onder hun hoede hadden. De training van onze jongste leden op woensdagmiddag levert nog problemen op 
door gebrek aan leiders. Voor het komende seizoen zal hierin voorzien dienen te worden. 



 
LENSREVUE 
De start van de nieuwe redaktie van de Lensrevue vorig jaar september was wervelend en beloofde voel goeds. Door allerlei 
omstandigheden is het er echter niet helemaal van gekomen. 
Het bestuur heeft de redaktie carte-blanche gegeven en daar is kennelijk met genoegen gebruik van gemaakt. In haar 
jaarverslag noemt de redaktie zelf dit een "scherpere, meer kritisehe tendens”. Dat sommige passages inderdaad scherper 
Waren, is juist, maar of ze tevens in de juiste zin kritisch waren, is voor diskussie vatbaar. De redaktie was soms wat 
eenzijdig in haar oordeel, voornamelijk doordat de problemen wat te oppervlakkig behandeld werden. Het is niet uitsluitend 
de taak van de redaktie om kritisch te zijn, maar evenzeer het weergeven van hetgeen zich op alle niveaus in de vereniging 
voordoet. Gelukkig was deze redaktie kritisch genoeg om dat zelf te onderkennen. 
De technische verzorging van ons kIubblad was ook dit jaar in goede handen bij de fam.Van Leeuwen, daarin 
bijgestaan door Jos Witting en niet te vergeten voorzitter Houkes en "echtgenote. 
Kort voor het einde van het verenigingsjaar is een offsetmachine aangeschaft, welke de huidige stencilmachine zal 
Gaan vervangen. Dit zal zeer zeker leiden tot een fraaiere uitvoering van ons verenigingsblad. Na experimenten zal 
blijken welke mogelijkheden de nieuee machine onze verteniging nog meer biedt. 
 
SPORTTOTO 
Van de traditie telkenjare een hogere skore te bereiken werd door de Totokommissie dit jaar niet afgeweken. Het valt moeilijk 
te voorspellen, of het komend jaar wederom een rekord gebroken zal worden. We weten dat door de medewerkers alles 
gedaan zal worden om dat te bereiken, maar tevens dienen we er rekening mee te houden dat eens het punt van verzadiging 
zal zijn bereikt. We mogen nimmer het onmogelijke vragen. 
Ondertussen moet de vereniging de Totokommissie erg dankbaar zijn voor de verrichte en nog te verrichten 
werkzaamheden. 
 
KONTAKT-KOMMISSIE 
Deze kommissie bestond het afgelopen verenigingsjaar uit één persoon, de heer H. de Groot, die zeer aktief was in het 
organiseren van klaverjasdrives, welke doorgaans redelijk werden bezocht. Tevens werden georganiseerd een 
tafeltennistoernooi en enkele beatavonden. Met betrekking tot de financiële problemen van deze kommissie ontstond een 
meningsverschil met het bestuur, waardoor de heer De Groot meende zich aan het eind van het seizoen te moeten 
terugtrekken. 
 
SLOTBESCHOUWING 
Het gat goed met onze vereniging. Het gaat goed, dankzij meer dan 70 leden, die zich wekelijks in meerdere of mindere mate 
inzetten om de overige 450 in de gelegenheid te stellen op een verantwoorde en doeltreffende wijze het voetbalspel te spelen. 
Sommige van de belangeloze medewerkers hebben het afgelopen jaar echter op de rand van het mogelijke en onmogelijke 
gewerkt. Zoiets mag in feite van deze mensen niet gevraagd worden. Het verenigingswerk moet een hobby zijn en blijven. Zijn 
er te weinig medewerkers, dan wordt het vrijwel onmogelijk de vereniging goed te laten reilen en zeilen. Dan wordt bovendien 
roofbouw gepleegd op het bestaande kader. Met medewerking van allen zal het komende verenigingsjaar wat dit betreft 
misschien meer uitzicht bieden. 
 
En moge het vele werk van velen beloond worden met sportieve suksessen ! 
 
G. Halleen, 
Wnd sekretaris 
 
Juli 1969 
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